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     ОБЩИНСКИ СЪВЕТ СТРУМЯНИ 
 

ПРОТОКОЛ №5 
 

Днес, 19.02.2024 год. /понеделник/ в заседателната зала на Общински съвет 

Струмяни се проведе  5-то извънредно заседание на ОбС Струмяни 

 

На заседанието присъстват: 

• Севделина Траянова - ПП „Обединени земеделци“ 

• Мария Паскова – ПП „Обединени земеделци“ 

• Красимир Димев – ПП „Обединени земеделци“ 

• Зоя Иванова - ПП „Обединени земеделци“ 

• Величка Манолска - ПП „Обединени земеделци“ 

• Анита Митрева  - ПП „Обединени земеделци“ 

• Радослав Пецанов - ПП „ГЕРБ” 

• Кирил Писков – ПП „ГЕРБ“ 

• Славчо Благоев – ПП „ГЕРБ“ 

• Никол Тимева-Митрева  - ПП „ГЕРБ“ 

• Васил Атанасов – ПП „ГЕРБ“ 

• Блажка Христова –ПП „ГЕРБ“ 

• Борислав Чиликов – Коалиция „ Продължаваме Промяната – Демократична 

България“ 

 
Заседанието бе открито в 10:00 часа от г-жа Севделина Траянова – председател на ОбС,  

която поздрави присъстващите и гостите на заседанието и предложи следния проект на 

дневен ред: 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

1. Предложение относно разглеждане и приемане на проектобюджета на община 

Струмяни за 2024 година. 

 /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев / 

 

2.Предложение относно утвърждаване организационната структура на общинска 

администрация Струмяни. 

                                                            /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев / 

 

3.Предложение относно кандидатстване и изпълнение от Община Струмяни на проект 

„Закупуване на нов неупотребяван лекотоварен автомобил за нуждите на Домашен 

социален патронаж – Струмяни“, пред Фонд „Социална закрила“ към Министерство на 

труда и социалната политика. 

                                                            /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев / 

 

4.Предложение относно кандидатстване на община Струмяни , в партньорство с 

община Петрич  и община Сандански, с проектно предложение  „Изграждане на 

капацитет за сформиране на Местна инициативна рибарска група Сандански – Петрич - 
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Струмяни (МИРГ – Сандански – Петрич - Струмяни) и подготвителни действия в 

подкрепа на разработването и бъдещото изпълнение на стратегия за Водено от 

общностите местно развитие на „МИРГ – Сандански – Петрич - Струмяни“ по 

Процедура BG14MFPR001-3.001 „Изграждане на капацитет и подготвителни действия в 

подкрепа на разработването и бъдещото изпълнение на стратегиите за Водено от 

общностите местно развитие“ за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ по 

Програма за морско дело, рибарство и аквакултури 2021-2027, финансирана  от 

Европейския фонд за морско дело, рибарство и аквакултури. 

                                                            /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев / 

 

5.Предложение относно определяне размера на основното трудово възнаграждение на 

кмета но община Струмяни и кметовете на кметства. 

                                                            /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев / 
 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни - Вие имате ли предложения по 

дневният  ред? 

 

Не постъпиха такива. 

 

Гласува се: Дневен ред на 5-то извънредно заседание на ОбС Струмяни  

С 13-за , против -0, възд.се -0  ОбС прие Дневен ред на 5-то извънредно заседание на 

Общински съвет Струмяни  

ДНЕВЕН РЕД: 

1. Предложение относно разглеждане и приемане на проектобюджета на община 

Струмяни за 2024 година. 

 /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев / 

 

2.Предложение относно утвърждаване организационната структура на общинска 

администрация Струмяни. 

                                                            /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев / 

 

3.Предложение относно кандидатстване и изпълнение от Община Струмяни на проект 

„Закупуване на нов неупотребяван лекотоварен автомобил за нуждите на Домашен 

социален патронаж – Струмяни“, пред Фонд „Социална закрила“ към Министерство на 

труда и социалната политика. 

                                                            /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев / 

 

4.Предложение относно кандидатстване на община Струмяни , в партньорство с 

община Петрич  и община Сандански, с проектно предложение  „Изграждане на 

капацитет за сформиране на Местна инициативна рибарска група Сандански – Петрич - 

Струмяни (МИРГ – Сандански – Петрич - Струмяни) и подготвителни действия в 

подкрепа на разработването и бъдещото изпълнение на стратегия за Водено от 

общностите местно развитие на „МИРГ – Сандански – Петрич - Струмяни“ по 

Процедура BG14MFPR001-3.001 „Изграждане на капацитет и подготвителни действия в 

подкрепа на разработването и бъдещото изпълнение на стратегиите за Водено от 

общностите местно развитие“ за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ по 
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Програма за морско дело, рибарство и аквакултури 2021-2027, финансирана  от 

Европейския фонд за морско дело, рибарство и аквакултури. 

                                                            /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев / 

 

5.Предложение относно определяне размера на основното трудово възнаграждение на 

кмета но община Струмяни и кметовете на кметства. 

                                                            /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев / 
 

 

Точка първа от дневния ред: 

Предложение относно разглеждане и приемане на проектобюджета на община 

Струмяни за 2024 година. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни зачита предложението на кмета на 

община Струмяни. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Колеги, много подробно разгледахме 

предложението на заседанието на постоянните комисии. Положителни бяха 

становищата на всяка една от комисиите.  

 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ – Точно това исках да кажа. Становището 

на бюджетната комисия е положително. До колкото усетих и другите комисии дадоха 

положителни становища. Считам, че бюджета е важен за община Струмяни, както и за 

всяка една община в държавата, и трябва да се гласува за да може спокойно да се 

разходват заложените средства. Аз като директор на ДГ „Патиланци“ няма да гласувам 

бюджета поради конфликт на интереси, така че оставам правото на другите да 

упражнят своя вот.    

 

Г-жа Траянова– председател на ОбС Струмяни – Аз също като управител на центровете 

в с.Каменица няма да гласувам поради конфликт на интереси. 

 

Г-жа Манолска – ПП „Обединени земеделци“ – Аз също няма да гласувам поради 

същите причини.  

 

Г-жа Траянова– председател на ОбС Струмяни – Г-н Пецанов поиска думата. 

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Нашата група имаме едно предложение. Знаете, че 

миналата седмица разглеждахме капиталовите средства и целия бюджет, сега каквото и 

да кажем, има хора по-добри специалисти от нас по бюджет в лицето на г-жа Гутева, 

която е професионалист. Тя вече няколко пъти прави бюджет. Ние имаме едно питане, 

или по-скоро предложение относно капиталовите разходи. Днес имахме среща нашата 

група. Ние сме на мнение, че трябва да дадем едно предложение за с.Илинденци, по-

скоро за ромската махала в с.Илинденци. Пътя, който е входа към махалата да бъде 

включен за основен ремонт. Това е нашето предложение относно капиталовите 

средства, ако има как, тук е момента да се обсъди. Вие ще кажете вече като 

специалисти по бюджета дали има как да се отделят средства за този път към ромската 

махала в с.Илинденци.  
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Г-н Атанасов – ПП „ГЕРБ“ – По този път до махалата не може да отиде нито линейка, 

нито пожарна. Също така и колата за отпадъците не може да влиза в махалата.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Проблема е от години.  

 

Г-н Атанасов – ПП „ГЕРБ“ – Да.  

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Предишния мандат нямахме представител от Илинденци 

сега имаме. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Даже двама. Отговарям директно. Гледам 

справката за капиталовите и да, тази улица не е заложена, но това не е проблем. Както 

говорихме и на комисиите заделили сме резерв 10% от общите капиталови разходи, 

включително и сумата, която е за дофинансиране на проекта за ремонт на общинската 

сграда и въвеждане в експлоатация в зависимост от новите наредби за достъпна среда, 

енергийна ефективност. Където сме задължени по закон да го свършим иначе следват 

санкции и невъзможност в последствие да бъде изваден технически паспорт на 

сградата, което автоматично означава забрана за ползване. Така, че имаме близо, от 

тези милион и половина,  900 000 лв., които ги оставяме в резерв. Отделно от местните 

дейности, които също са добри. Можем да мислим в тази посока, но преди всичко 

трябва да изготвим един инвестиционен проект. Без това няма как да стане, но имайте в 

предвид, че всичко това, което правим го правим задължително с подмяна на ВиК. 

Задължително с подмяна на подземна инфраструктура и там няма да се разминем с 

малка сума, имайки в предвид, че улицата е доста дълга. Нека първо да го проектираме, 

да сменим ВиК мрежата и тогава да го направим. Пак казвам оставаме един резерв от 

900 000 лв., включително и  проектирането, което е не малко, имаме доста за 

разплащане. 300 000 лв. са за проектиране, 711 000 лв. са финансирането, което може да 

бъде прехвърлено за следващата година, ако не смогнем със същинската част по СМР. 

Резерва от 10% и общо ще станат някъде милион и сто и петдесет хиляди възможност 

за използване и прегласуване през Общински съвет за всички такива дейности, които 

ще мислим през годината. Иначе имаме изготвена справка, сами виждате, с готови 

проекти, които чакат финансиране, процедиране, съгласуване и после ще  бъдат 

включени към проектирането. Моето предложение е да действаме по този начин. 

Знаете, че когато коментираме нещата се случват.  

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Аз искам да добавя. Ок, ние разбираме, че на този етап 

няма как, но поне да заложим някакви пари за проектиране. Може да са някакви 

минимални средства.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – За проектиране са заложени 300 000 лева. 

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Ако може да бъдат заложени за точната улица, с 

наименование. Да се знае, че ще се проектира тази улица, а не да я оставяме за 

следващата година, защото те до колкото разбирам са общо. Общо взето ще са по 

усмотрение.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – 300 000 лв., в които са включени проектиране 

и авторски надзор. 
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Г-жа Гутева – ст. счетоводител към общинска администрация Струмяни – За да се 

изготви проектиране или вече СМР на тази улица първо техниците трябва да направят 

едно прогнозно КСС занея. За да се види каква сума ще трябва за проектиране. Има 

улица, която е по-къса и е 500м. примерно, но има и дълги улици, така че според мен 

първо трябва да се направи едно прогнозно КСС на тази улица. За да се види какво ще 

влезе като разход и да се знае колко ще трябва да се отдели за поектиране. 

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – И евентуално с едно актуализиране на бюджета да се случи 

и да се заложи вече като улица. 

 

Г-жа Гутева – ст. счетоводител към общинска администрация Струмяни – Да. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Пак казвам от тези неща, които сме ги 

предложили за гласуване единствено 10% резерв от 142 000 лв. могат да бъдат 

прегласувани на следваща сесия за едно такова нещо. Г-жо Паскова, колко е дълга тази 

улица до циганската махала? 

 

Г-жа Паскова – ПП „Обединени земеделци“ – Около 1 километър. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Километър, доста е. Това е сериозна цифра. 

Това не е да го направим на собствени начала за да спестим разходите по възлагане на 

поръчка по ЗОП. Знаете, че при изготвяне на един проект се минават съгласувателни 

процедури през всички държавни институции, което оскъпява изключително много 

самия проект. Това е цял километър, с местни средства няма как да стане. 

 

Г-жа Паскова – ПП „Обединени земеделци“ – Проблем там е и дерето. Ще трябва 

подпорна стена и да се сложат тръби за водата като тече. 

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Мисълта ми е да се започне от някъде. На нас идеята ни е, 

на петимата, които сме от тази страна да започнем от някъде. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Мисля го да не влезем в отчуждителни  

процедури за самия път.  

 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ – Трябва да се огледа мястото. 

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Там вече техниците ще кажат.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Там самия габарит на пътя, както и сега ние 

срещаме проблеми с тротоарите. Лошото е, че почти винаги отиваш до корекции на 

граници, на УПИ-та, но както прецените. 

 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ – Кмете, аз все пак да попитам, възможно 

е през календарната година да се актуализира, ако се получи мястото, самия път и няма 

да се случи отчуждаване някъде? Да се реши този проблем. Според мен не е проблем да 

се направи този път като през годината се заложи за актуализация. Но нека да бъде от 

името на целия Общински съвет, а не само от групата на ГЕРБ.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – На прима виста ръзсъждаваме върху 

възможността да бъде изпълнено. 



6 
 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Г-н Благоев поиска думата. 

 

Г-н Благоев – ПП „ГЕРБ“ – Само ще кажа две думи преди гласуването на бюджета и 

евентуално неговото приемане. Колеги, всички ние бяхме на комисиите там 

разгледахме обстойно бюджета на общината. Знаем как се гледа бюджет на общината, 

знаем как се прави и т.н. Знаем, че нещото, по което ние можем да даваме предложения 

е разпределянето на капиталовите разходи. За всеки един от нас това е ясно. Дали беше 

внесено навреме това предложение за проектобюджета на община Струмяни, от днес за 

утре, това вече няма значение.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Има значение, прекъсвам те веднага, защото 

един месец стоя на сайта на общината, мина обществено обсъждане на този бюджет. 

Имахте време да присъствате, да дойдете, да коментирате.  

 

Г-н Благоев – ПП „ГЕРБ“ – Искам само да довърша. Ние сме го разгледали бюджета. 

Аз съм ви запознал с проблеми относно инфраструктурата на с.Струмяни, защото аз 

съм общински съветник в община Струмяни, но конкретно от с.Струмяни. Говорили 

сме си много по тази тема, говорили сме за улици, казвал съм къде са проблемите и не 

само за улицата, на която аз живея. Повтарям го, защото някой спекулират с това, че аз 

казвам „моята улица“. Никога не съм бил на този принцип, моята, нашата, вашата и т.н. 

Ясно е, че в този проектобюджет не е заложено това, което сме си говорили, но все пак 

са заложени други неща, които са от изключителна важност за общината като цяло. 

Искам да кажа, че никой от нас тук не е дошъл да прави политика на инат. Напротив, 

тъкмо обратното, ние знаем каква е важността на този бюджет. Гледаме как се случват 

нещата в другите общини, знаем колко е важно. Аз мисля, че ние сме достатъчно 

разбрани хора и всеки един от нас знае, че този бюджет трябва да бъде приет. Няма 

значение кой от коя парния е. Важното е да има диалог, да си говорим за нещата, които 

се случват и да правим нещата заедно за хората. Не да се делим на ваши и ваши. Ще 

направим на едните пък на другите няма да направим. За каквото и да било. Затова ние 

сме тук, всички виждате дойдохме на комисиите, дойдохме на сесията и сме тук за да 

приемем бюджета на община Струмяни.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Само да отговоря на г-н Благоев. Слави, за 

тези години си видял, че работим с някаква визия. От страни нещата изглеждат по един 

начин, но при мен като управленец и градоначалник трябва да се съобразя с 

изискванията на съветници, на хора, с оглед на визията за развитието на общината. При 

нас като администрация нещата са малко по-различни, ние трябва да претворим вашите 

предложения, да ги облечем във формата за законност и одобрение пред съответните 

институции. Знаете, че глупости не правим. Нещата, които се случват са в следствие на 

работата под земята и над земята. Сменяме подземна инфраструктура включително 

това, което се случи с включването на бюджета за финансирането на пречиствателната 

станция от държавата, без която нямаше как да вървим нито към подмяна на мръсна 

канализация, нито към подмяна на ВиК мрежата. Проектите са достатъчно много, 

вкарани са достатъчно много за решаване на основните проблеми в по-големите 

населени места. По отношение на инфраструктурата на Струмяни подмяна на ВиК 

мрежата за да говорим вече за асфалтиране, а не на парче. В Микрево това, което 

направихме с цял един квартал. То пак е в някаква степен работа на парче по простата 

причина, че докато стигнем до това ниво да имаме вече тридесет милиона инвестиции, 

включително двата проекта одобрени в петъчния ден. Става въпрос за физкултурния 

салон в училището, читалището, за което толкова време си говорим в Струмяни. Ако 



7 
 

работим на парче улица по улица не е добрия вариант, защото виждате в долната 

махала на Микрево хубаво става наистина, но пак се появяват достатъчно много 

проблеми за да разкопаеш нещо, което един път е направено. Струмяни, пак казвам, 

това е нашата визия цялостна подмяна през ПВУ-то аплициран проект за ВиК и тогава 

да влезем вече в Струмяни, говорим за година време и да се случи това, което се случи 

в Микрево и сега в Илинденци. Преместваме се от Микрево веднага в Илинденци за да 

изпълним старите капиталови от миналата година по отношение на асфалтиране и 

тротоари. Слава Богу в Илинденци там нещата с подмяната на ВиК мрежата са по-

отдавна. Нашият най-голям проблем е да се реши проблема с акумулиране на водата в 

резервоарите. За довършване резервоарите на Микрево и Илинденци за да няма този 

проблем с водата. Да няма напрежение между хората, че Илинденци без да плащат 

нямат проблем с водата, пък другите плащат, а имат проблем с водата. Да няма това 

напрежение между отделните общности и населени места. Никога не сме го правили 

разделението между селата, между общностите, нито пък по политически признак. Пак 

казвам от ваша гледна точка нещата са едни, от моя гледна точка като управленец са 

съвсем различни. Фактите говорят достатъчно красноречиво. Не сме спали през тези 

години. През ден съм в София за да се случат тези инвестиции, които никога до сега 

тази община не е имала. Не ми е било лесно, благодарение на всички вас през тези три 

мандата в следствие на многото разговори и гласувания естествено. Всеки си търпи 

критиката и от вас и от нас за да се случат нещата. Лесно няма. Правим за всички 

общности, няма роми, няма българи, просто няма разделение. Но това, което в момента 

се случва мисля, че е към по-добро. Даже забравихме вече за подписания проект за 

ГКПП „Клепало“, който също ще даде един тласък за развитието на региона, колкото и 

да ви се струва като научна фантастика. Но всичко това е в следствие на всичките тези 

работи, които сме правили през всичките тези години съвместно. Разбира се парите 

никога няма да достигнат, но от моя гледна точка, пак казвам, не случайно сме 

заделили и резерва, който ще бъде прегласуван винаги, винаги сме правили 

прегласувания. Знаете, че стойностите, които залагаме в бюджета когато има 

възможност са персонализирани директно. Когато имаме възможност ги прегласуваме, 

когато са индикативни стойностите. Примерно има промяна в някой от бюджетите, или 

промяната на цените в материалите. Тогава се изисква актуализиране на бюджетите за 

да се случат нещата. Достатъчно трябва да сме гъвкави  за да се случат нещата. От 

наша гледна точка никога не е имало проблем, но стига нещата да са принципни. 

Бюджета за това е бюджет, защото определя финансовата политика и инвестиционната 

политика с оглед развитие и визията на всички вас съветници, хора, кмет и т.н. за 

развитието на дадена община. Вие искате да персонализираме конкретна една улица, аз 

ви предлагам така, имаме го резерва, винаги можем да направим коментара. Никога не 

се е работило на инат. Вие си преценявате как да действаме. Имаме достатъчно 

изготвени проекти, някой от които са заплатени други очакват плащане, затова никога 

не сме заделяли пари за проектиране. Винаги сме правили някакви гимнастики само и 

само да не спира работния процес по проектиране, актуализации, съгласуване през 

съответните институции. Но идва време когато трябва да се плаща. За момента според 

мен да заложим само една сума, или както искахте Писков и Чиликов за черквата в 

Драката, ние ще го направим, защото сме поели ангажимент пред хората, но като 

капиталов разход ние сме изпълнили каквото трябва. Няма как да го заложим сега. Ние 

ще го направим през местните дейности. Поели сме ангажимента до празника на селото 

да го свършим това. Знаете, че като го обещаем няма как да не се случи. И тук, ако 

имате притеснение по отношение на това, че кмета си прави пиар казвам ви директна 

кмета никого не е излязъл пред преса, медии да каже, че кмета прави. Ние и в 
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общинския сайт не сме го описвали така. Никога не сме си правили самостоятелен 

пиар.  

 

Г-н Благоев – ПП „ГЕРБ“ – Това исках да кажа и аз, че тук всички работим заедно.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – За нас е важно и най- голямата 

удовлетворение е това, което се случва в момента. С нас, без нас парите са налични, 

продължават все повече да идват, но това не е защото сме спали. Не случайно ходя през 

ден в София за да се случат нещата. И това го казвам пред вас, а не ходя по площади и 

паланки. И вие го виждате по документите. Задълженията, които ни остават можем да 

ги погасим с една гимнастика, с решение за безлихвен кредит за да не плащаме 

законова лихва по остатъка. Аз и на предния мандат ви казах, че за момента не ни е 

проблем това, но сега след като сме заложили тази инвестиционна програма за тези 

четири години напред можем да обърнем внимание за да съкратим всеки разход, който 

ни изтича през пръстите както се казва. Можем да си го позволим за да има все повече 

местни приходи и за такива непредвидени разходи. От мен толкова.  

 

Г-жа Траянова– председател на ОбС Струмяни – Колеги, ще гласуваме ли 

предложението за включването на улицата? 

 

Г-н Чиликов - Коалиция „ Продължаваме Промяната – Демократична България“ – 

Всички знаем, че това не е просто някаква уличка и струва някакви пари. Това е голяма 

улица дълга километър и много добре знаем, че това няма как да се изпълни към 

момента.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – На прима виста  по груби сметки не по-малко 

от 450 000 лева.  

 

Г-н Чиликов - Коалиция „ Продължаваме Промяната – Демократична България“ – За да 

се случи това нещо тези пари трябва да се вземат от някъде. Всеки може да лобира за 

нещо да се направи, но от къде да дойдат парите? Ако е нещо за 5-10 000 лв. да го 

коригираме по бюджета, но аз не виждам как можем да коригираме нещо за половин 

милион. За това вече да преценят колегите. 

 

Г-н Благоев – ПП „ГЕРБ“ – Това е предложение от сега нататък да се случи.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Аз се радвам, че винаги е имало 

конструктивност и когато нещо е трябвало да се прегласуват е имало коментар. Ние сме 

дали за проектиране 300 000 лв., защото имаме да разплащаме стари проектирания. 

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Предлагам да гласуваме бюджета.  

 

Г-жа Траянова– председател на ОбС Струмяни – Мисля, че уточнихме нещата. По 

първа точка имаме положително становище от всички комисии. Процедура на 

гласуване.  

 

Гласува се поименно: 

Предложение относно разглеждане и приемане на проектобюджета на община 

Струмяни за 2024 година. 
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№ Име Гласували  

„ЗА“ 

Гласували  

„ПРОТИВ“ 

Гласували 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ 

1. Севделина Георгиева Траянова - - - 

2. Мария Петрова Паскова За  - - 

3. Красимир Динчов Димев За  - - 

4. Зоя Руменова Иванова За  - - 

5. Величка Давиткова Манолска  -  - - 

6. Анита Василева Митрева -  - - 

7. Кирил Стоилов Писков  За  - - 

8. Радослав Кирилов Пецанов За  - - 

9. Никол Янкова Тимева-Митрева  За  - - 

10. Славчо Димитров Благоев За  - - 

11. Блажка Огнянова Христова За  - - 

12. Васил Пламенов Атанасов За  - - 

13. Борислав Йорданов Чиликов За  - - 

 

Съгласно чл.94, ал.2 и ал.3 от Закона за публичните финанси и чл.21 ал.1 т.6 от 

ЗМСМА, с 10 – за ; против – 0 ;  възд.се – 0  ОбС взе 

Решение № 41 

Общински съвет Струмяни реши: 

І. Приема проектобюджета на общината за 2024 година. 

ІІ. Одобрява следните показатели, според прогнозни данни: 

1. Максималния размер на новите задължения за разходи в размер до 15% от 

средногодишния размер на отчетените разходи за последните четири години, съгласно 

чл. 94, ал.3, т.1 от ЗПФ; 

2. Максималния размер на ангажиментите за разходи в размер до 50% от 

средногодишния размер на отчетените разходи за последните четири години, съгласно 

чл. 94, ал.3, т.2 от ЗПФ; 

3. Размера на просрочените задължения от предходната година, които ще бъдат 

разплатени от бюджета за текущата година, съгласно чл. 94, ал.3, т.3 от ЗПФ – 247 

241.00 лв.; 

4. Размера на просрочените вземания, които се предвижда да бъдат събрани през 

бюджетната година, съгласно чл. 94, ал.3, т.4 от ЗПФ – 55 379.52 лв. 

5. Годишният размер на плащанията по общинския дълг за всяка община във всяка 

отделна година не може да надвишава 15 на сто от средногодишния размер на 

собствените приходи и общата изравнителна субсидия за последните три години, 

изчислен на базата на данни от годишните отчети за изпълнението на бюджета на 

общината, съгласно чл. 94, ал.3, т.5 и чл.32, ал.1 от ЗПФ. 

6. Разчетите за разпределението на целевата субсидия за капиталови разходи, 

определена със закона за държавния бюджет за 2024г., по обекти за строителство и 

основен ремонт, за придобиване на материални дълготрайни активи – 1 424 900.00лв., 

съгласно Приложение №9 от проектобюджета; 

7. Актуализирана бюджетна прогноза 2024г.-2027 година.  
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Точка втора от дневния ред: 

Предложение относно утвърждаване организационната структура на общинска 

администрация Струмяни.  

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни зачита предложението.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Давам думата на г-н Писков. 

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Кмете, във връзка със структурата имам един въпрос. Не 

можем ли да направим така за техниката, когато някой кмет има нужда от нея, да не се 

стига така да отговаряш пряко ти за всяко едно пускане на техниката. Един човек от 

структурата да си отговаря за това. В смисъл такъв да има директен телефон и по-бързо 

да се действа.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – По принцип винаги е било така. 

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Защото знам, че сега е отговарял кмета на Микрево. Трябва 

да знаем каква е процедурата. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Не. Влади Стоев отговаря за всичко това, но 

съм казвал когато има спешни неща да се обаждат и на мен с оглед да предпазя Георги 

Писков. Съгласете се, че всички нападат него.  И този човек, който го задържаме заради 

доброто отношение, което имаме към него и той го вижда, и заплата и всичко. Първо 

няма кой да работи за тези пари, второ човек, който да поддържа техниката в това 

състояние. Когато е имало нещо, когато са го притискали него, защото той си има 

график изготвен от Влади Стоев, сме им казали когато той откаже, защото има за 

седмици напред работа, да се обаждат на кмета. За да не го притискат хората, защото и 

той се изнервя от цялата ситуация. Днес започва, даваме му задача или график за 

седмицата, разбира се има и форсмажорни обстоятелства и започват да му звънят поне 

трима кмета, че багера днес трябва да е при тях.  

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Затова питам. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Нали се сещате, че този човек един път хвърли 

ключовете, защото му беше писнало. Слава Богу имаме я тази техника, гледаме да я 

ползваме навсякъде, проблеми има всякакви затова искам първо да се справим с 

подземната инфраструктура където са ни най-големите проблеми. Канализации, 

подмяна на ВиК, аварии и други подобни и гледаме да го ползваме за всички населени 

места. Не е лесно, ние не можем да купуваме само техника. Не, че в момента нямаме 

възможност да го направим стига да има хора, които да работят като него. Пак казвам 

организацията е от организатора по транспорта Влади Стоев и индиректно съм им казал 

да се обаждат на мен за да предпазим човека, когато той не може да откаже. За да не си 

създава лично отношение с хората и с кметовете. Сами разбира, че това е най-търсения 

човек, който е в общината заради проблемите.  

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Писков най-вероятно го каза, защото включително и аз 

имаме сигнали от хората, че за всичко определя кмета на Микрево, за техника, за 

камиончета, за работници. В крайна сметка това ни е на нас предложението да отговаря 

някой, не кмета, а служител с такава специалност. Не, че имаме нещо против кмета на 
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Микрево, но все пак не е редно той да определя камиончета, трактори, багери кое на 

къде да върви.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Ползваме го кмета на Микрево поради 

простата причина, че кмета на Микрево има най-много хора.  

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Някой от кметовете не са съгласни с това нещо и ни 

сигнализират. В крайна сметка ние сме длъжни да го кажем тук.  

  

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Отиваме ли към разделението?  

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Не, казвам само, че сме длъжни да го кажем.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Защото кметовете никога не сме ги делили. 

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Това е сигнал от тях. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – И Митко Стоянов не беше наш кмет, но сме 

работили добре и други не са били, и пак сме работили добре. Така, че нямаме 

притеснение за това.  

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Проблемите не са за да се натрупва, а за да се казват.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Знаете, че миналия мандат сме го мислили 

малко по-широко и за общинското дружество, и за всичко. Гледайте малко по-дълбоко 

за да може сега след като имаме възможности да инвестираме и в техника, и в 

общинско дружество, и в канализация. Гледайте малко по-дълбоко в нещата за да се 

избави поне общинска администрация от всичките тези отговорности, които има за да 

се разтоварваме. Виждате, че има все повече улици вече с трайна настилка, било то 

цимент или асфалт, и виждате, че в асфалта лъсват вече мръсотиите. Преди не ни 

правеше впечатление, защото бяха калища и боклуци, но сега когато има трайна 

настилка виждате, че вече и най-малкия пясък личи. Трябва и техника за метене и 

миене на улици. Вървим последователно към съвсем друго ниво. Мислете в тази 

посока. Циганките от четиринадесет дневките няма кака да вървят да метат. Нито имат 

такава възможност, нито го правят качествено. Колкото и да ги натискаш всеки гледа 

ред да мине.  

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Последен път се включвам само и спирам. Според мен е 

редно когато имаме сигнал, или проблем да се обсъди тук на масата както го правим в 

момента. Не целим разделение, напротив. Не ни е това идеята, идеята е да се направи  

нещо за жителите, но когато има проблеми мисля, че не трябва да се замитат и да не се 

споделят. Идеята е да се споделя тук за да може да се решат проблемите.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Винаги сме го правили.  

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Другото, което си мислите е абсурдно.  

 

Г-н Секулов – секретар на община Струмяни- Това, което се изисква от общината го 

правим и ще го правим с общи усилия всички.  Тук проблема е, че не можем да 

променим манталитета на хората. Вече лъсват и дворовете, и къщите, и мръсотиите 
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около тях. Това няма как да го променим. Там, ако можем да намерим начин вече ще е 

по-така.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Не съм съвсем съгласен. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Ще трябва да водим кампании. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Където мине нова улица, нови тротоари аз 

виждам, че и хората си променят навиците. Друг е въпроса, че айде няма наши, ваши 

хора всеки иска да има някаква инфраструктура, но в момента, в който тръгнеш да 

правиш улицата почваш да ги коригираш. Било то навлязъл в път, или в тротоар и 

започват да протестират. Ние сме за това. Гледаш с два хода напред въпреки, че имаме 

няколко невралгични точки, които сме ги оставили сега, но ще ги възстановим по 

начина по, който трябва. За тротоарите става въпрос, ако щеш при Гуна, ако щеш при 

този Шабето. Ние не можем да правим отстъпки на тези хората  само заради това, че 

пишат жалби и протестират. Вие сте за това тука като съветници и аз като кмет за да 

следваме градоустройствения план, а не да правим навсякъде  щръбки, защото някой е 

гласувал за нас, или няма да гласува. Водете се от тази философия.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Последно давам думата на г-н 

Чиликов.  

 

Г-н Чиликов - Коалиция „ Продължаваме Промяната – Демократична България“ – 

Моето предложение предния път беше точно в тази насока, защото се губи 

комуникацията между Общински съвет и кметовете. Затова е по-добре кметовете да 

присъстват на заседанията. Да може те да си кажат проблемите, а не после да говорят 

зад гърба, че за един кмет се работа, а за друг не.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – И аз ще се включа. Това го 

коментираме вече за втори път и затова г-н Секулов да ги настъпва кметовете да 

присъстват.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Затова като правите промените в правилника 

го имайте в предвид да правите комисии и сесии в работно време, а не в 17:30 часа. В 

такъв час нито администрацията е тук нито кмета. Нека тези коментари останат за 

точка разни.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Да продължим по точката. 

Становището е от комисията по проекти, програми, наредби и структура и е в подкрепа 

на предложението. Процедура по гласуване.  

 

Гласува се поименно: 

Предложение относно утвърждаване организационната структура на общинска 

администрация Струмяни.  

№ Име Гласували  

„ЗА“ 

Гласували  

„ПРОТИВ“ 

Гласували 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ 

1. Севделина Георгиева Траянова За  - - 

2. Мария Петрова Паскова За  - - 

3. Красимир Динчов Димев За  - - 
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4. Зоя Руменова Иванова За  - - 

5. Величка Давиткова Манолска  За  - - 

6. Анита Василева Митрева За  - - 

7. Кирил Стоилов Писков  За  - - 

8. Радослав Кирилов Пецанов За  - - 

9. Никол Янкова Тимева-Митрева  За  - - 

10. Славчо Димитров Благоев За  - - 

11. Блажка Огнянова Христова За  - - 

12. Васил Пламенов Атанасов За  - - 

13. Борислав Йорданов Чиликов За  - - 

 

На основание чл.15, ал.2 и чл.21, ал.1, т.2 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, във връзка § 16, т.1 от  Преходни и Заключителни 

разпоредби на Изборния кодекс и чл.16 от Закон за административно – 

териториалното устройство на Република България и във връзка с чл.7 от Закона 

за администрацията и чл.12, ал.1, т.1, 4 и 6 от Наредбата за прилагане на 

класификатора на длъжностите в администрацията, с 13 – за ; против – 0 ;  възд.се 

– 0  ОбС взе 

Решение № 42 

Общински съвет Струмяни реши: 

1. Одобрява общата численост на персонала на общинска администрация Струмяни - 

50 щатни бройки. 

2. Утвърждава нова организационна структура на общинската администрация, 

съобразно Приложението, неразделна част от настоящото Предложение. 

3. На основание чл. 60, ал. 1 от АПК, с оглед на защита на особено важни обществени 

интереси и за предотвратяване на значителни вреди, причинени от евентуално 

осуетяване на акта, с цел нормално функциониране на общественият живот в 

община Струмяни, Общински съвет Струмяни допуска предварително изпълнение 

на настоящето решение за утвърждаване на нова организационна структура. 

 

 

Точка трета от дневния ред: 

Предложение относно кандидатстване и изпълнение от Община Струмяни на 

проект „Закупуване на нов неупотребяван лекотоварен автомобил за нуждите на 

Домашен социален патронаж – Струмяни“, пред Фонд „Социална закрила“ към 

Министерство на труда и социалната политика. 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни зачита предложението. 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Имате ли изказвания, питания? 
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Не постъпиха такива. 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Положително становище на 

комисията по проекти, програми, наредби и структура. Процедура по гласувани. 

Гласува се поименно: 

Предложение относно кандидатстване и изпълнение от Община Струмяни на 

проект „Закупуване на нов неупотребяван лекотоварен автомобил за нуждите на 

Домашен социален патронаж – Струмяни“, пред Фонд „Социална закрила“ към 

Министерство на труда и социалната политика. 

№ Име Гласували  

„ЗА“ 

Гласували  

„ПРОТИВ“ 

Гласували 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ 

1. Севделина Георгиева Траянова За  - - 

2. Мария Петрова Паскова За  - - 

3. Красимир Динчов Димев За  - - 

4. Зоя Руменова Иванова За  - - 

5. Величка Давиткова Манолска  За  - - 

6. Анита Василева Митрева За  - - 

7. Кирил Стоилов Писков  За  - - 

8. Радослав Кирилов Пецанов За  - - 

9. Никол Янкова Тимева-Митрева  За  - - 

10. Славчо Димитров Благоев За  - - 

11. Блажка Огнянова Христова За  - - 

12. Васил Пламенов Атанасов За  - - 

13. Борислав Йорданов Чиликов За  - - 

 

На основание чл. 21, ал.1, т. 8, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА, във връзка с 

кандидатстване по Целева програма „Подобряване на материалната база и 

автопарка за разнос на храна на Домашен социален патронаж“  на Фонд 

„Социална закрила“ , с 13 – за ; против – 0 ;  възд.се – 0  ОбС взе 

Решение № 43 

 

    Общински съвет Струмяни реши: 

1. Общински съвет – Струмяни възлага на кмета на община Струмяни да изготви 

проектно предложение и да кандидатства пред Фонд „Социална закрила“ с проект 

„Закупуване на нов неупотребяван лекотоварен автомобил за нуждите на Домашен 

социален патронаж-Струмяни“ и да изпълни заложените в проекта дейности при 

одобрение от страна на Фонд „Социална закрила“. 

2. Общински съвет – Струмяни разрешава на кмета на община Струмяни да 

предостави сумата до 5000.00 лв., представляваща 10 % от исканата сума за 

съфинансиране от страна на Община Струмяни. 
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Точка четвърта от дневния ред: 

Предложение относно кандидатстване на община Струмяни , в партньорство с 

община Петрич  и община Сандански, с проектно предложение  „Изграждане на 

капацитет за сформиране на Местна инициативна рибарска група Сандански – 

Петрич - Струмяни (МИРГ – Сандански – Петрич - Струмяни) и подготвителни 

действия в подкрепа на разработването и бъдещото изпълнение на стратегия за 

Водено от общностите местно развитие на „МИРГ – Сандански – Петрич - 

Струмяни“ по Процедура BG14MFPR001-3.001 „Изграждане на капацитет и 

подготвителни действия в подкрепа на разработването и бъдещото изпълнение на 

стратегиите за Водено от общностите местно развитие“ за предоставяне на 

безвъзмездна финансова помощ по Програма за морско дело, рибарство и 

аквакултури 2021-2027, финансирана  от Европейския фонд за морско дело, 

рибарство и аквакултури. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни зачита предложението на кмета на 

общината.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Ако няма изказвания преминаваме 

към гласуване. Отново положително становище на водещата комисия. Процедура по 

гласуване. 

 

Гласува се поименно: 

Предложение относно кандидатстване на община Струмяни , в партньорство с 

община Петрич  и община Сандански, с проектно предложение  „Изграждане на 

капацитет за сформиране на Местна инициативна рибарска група Сандански – 

Петрич - Струмяни (МИРГ – Сандански – Петрич - Струмяни) и подготвителни 

действия в подкрепа на разработването и бъдещото изпълнение на стратегия за 

Водено от общностите местно развитие на „МИРГ – Сандански – Петрич - 

Струмяни“ по Процедура BG14MFPR001-3.001 „Изграждане на капацитет и 

подготвителни действия в подкрепа на разработването и бъдещото изпълнение на 

стратегиите за Водено от общностите местно развитие“ за предоставяне на 

безвъзмездна финансова помощ по Програма за морско дело, рибарство и 

аквакултури 2021-2027, финансирана  от Европейския фонд за морско дело, 

рибарство и аквакултури. 

 

№ Име Гласували  

„ЗА“ 

Гласували  

„ПРОТИВ“ 

Гласували 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ 

1. Севделина Георгиева Траянова За  - - 

2. Мария Петрова Паскова За  - - 

3. Красимир Динчов Димев За  - - 

4. Зоя Руменова Иванова За  - - 

5. Величка Давиткова Манолска  За  - - 

6. Анита Василева Митрева За  - - 

7. Кирил Стоилов Писков  За  - - 
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8. Радослав Кирилов Пецанов За  - - 

9. Никол Янкова Тимева-Митрева  За  - - 

10. Славчо Димитров Благоев За  - - 

11. Блажка Огнянова Христова За  - - 

12. Васил Пламенов Атанасов За  - - 

13. Борислав Йорданов Чиликов За  - - 

 

На основание чл. 21 ал.1 т.23 от ЗМСМА, с 13 – за ; против – 0 ;  възд.се – 0  ОбС 

взе 

Решение № 44 

  Общински съвет Струмяни реши: 

1.Одобрява кандидатстване на община Струмяни , в партньорство с община 

Петрич и община Сандански, с проектно предложение „Изграждане на капацитет за 

сформиране на Местна инициативна рибарска група Сандански – Петрич - Струмяни 

(МИРГ – Сандански – Петрич - Струмяни) и подготвителни действия в подкрепа на 

разработването и бъдещото изпълнение на стратегия за Водено от общностите местно 

развитие на МИРГ – Сандански – Петрич - Струмяни“ по Процедура BG14MFPR001-

3.001 „Изграждане на капацитет и подготвителни действия в подкрепа на 

разработването и бъдещото изпълнение на стратегиите за Водено от общностите 

местно развитие“ за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ по Програма за 

морско дело, рибарство и аквакултури 2021-2027, финансирана  от Европейския фонд 

за морско дело, рибарство и аквакултури. 

2.Одобрява община Сандански да бъде Водещ партньор по проектното 

предложение и кандидат за финансова помощ по проекта. 

3.Приема община Петрич и община Сандански, като партньори по проекта и 

дава съгласие Кмета на община Струмяни да подпише Споразумение за партньорство с 

община Петрич и община Сандански, по утвърдения по процедура BG14MFPR001-

3.001 образец . 

4.Одобрява цялата общинска територия - всички населени места и техните 

землища да бъдат включени в територията на партньорството за разработване и 

изпълнение на стратегия за Водено от общностите местно развитие на МИРГ – 

Сандански – Петрич – Струмяни. 

5.Възлага на Кмета на община Струмяни  да предприеме всички необходими 

действия,  за изпълнение на настоящето решение, включително подпомагане процеса 

при подаване на проектното предложение от община Сандански. 

 

Точка пета от дневния ред: 

Предложение относно определяне размера на основното трудово възнаграждение на кмета 

но община Струмяни и кметовете на кметства. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни  - Колеги, предложението е пред вас. 

Както бе предложено на комисиите има малка промяна в предложението относно 

възнаграждението на кмета на с.Микрево, което става 2300 лв. за да не пада на кмета на 

Илинденци.  
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Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Тоест на кмета на Илинденци си остава вдигаме на кмета 

на Микрево. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Да. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Съобразно 15%  увеличение сме направили 

всичко, на всички. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – При кмета на Микрево е завишен този 

процент на 20.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Гледано е горе долу да има някакъв баланс.  

 

Г-н Чиликов - Коалиция „ Продължаваме Промяната – Демократична България“ – Защо 

да не си остане така както си е, г-жа Гутева е по-голям специалист от нас.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Нали това коментирахме, че разликата в броя 

на жителите между Илинденци и Микрево е голяма. Затова вашето предложение беше 

да не се пипа на Илинденци, а да се вдигне на кмета на Микрево.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Аз не мисля, че това увеличение е 

драстично. Има ли други коментари, предложения? 

 

Не постъпиха такива. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Становището на комисията по 

бюджет, финанси и контрол по изпълнение решенията на ОбС Струмяни е 

положително. Процедура на гласуване. 

 

Гласува се поименно: 

Предложение относно определяне размера на основното трудово възнаграждение на кмета 

но община Струмяни и кметовете на кметства. 

 

№ Име Гласували  

„ЗА“ 

Гласували  

„ПРОТИВ“ 

Гласували 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ 

1. Севделина Георгиева Траянова За  - - 

2. Мария Петрова Паскова За  - - 

3. Красимир Динчов Димев За  -    - 

4. Зоя Руменова Иванова За  - - 

5. Величка Давиткова Манолска  За  - - 

6. Анита Василева Митрева За  - - 

7. Кирил Стоилов Писков  За  - - 

8. Радослав Кирилов Пецанов За  - - 

9. Никол Янкова Тимева-Митрева  За  - - 

10. Славчо Димитров Благоев За  - - 

11. Блажка Огнянова Христова За  - - 

12. Васил Пламенов Атанасов - - Въздържал се  

13. Борислав Йорданов Чиликов За  - - 
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На основание чл. 21, ал. 1, т. 5 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, с 12 – за ; против – 0 ;  възд.се – 1 ОбС взе 

Решение № 45 

Общински съвет Струмяни реши: 

1. Утвърждава размера на основните месечни работни заплати на кмета на Община 

Струмяни и кметове на кметства, считано от 01.01.2024 г., както следва: 

№ 

по 

ред 

Наименование на длъжността и населеното място Размер на основната 

месечна заплата 

1. Кмет на Община Струмяни 3 920.00 лв. 

2. Кмет на кметство с. Микрево 2 300.00 лв. 

3. Кмет на кметство с. Илинденци 1 900.00 лв. 

4. Кмет на кметство с. Добри Лаки 1 320.00 лв. 

5. Кмет на кметство с. Игралище 1 320.00 лв. 

6. Кмет на кметство с. Цапарево 1 320.00 лв. 

7. Кмет на кметство с. Драката 1 320.00 лв. 

8. Кмет на кметство с. Каменица 1 320.00 лв. 

 

2. Дава съгласие размерите на допълнителните трудови възнаграждения с 

постоянен и непостоянен характер да се определят от кмета на общината, съгласно 

действащата нормативна уредба за заплащане на труда и вътрешните правила за 

организация на работната заплата в Община Струмяни. 

 

 

 

Точка шеста от дневния ред: 

Изказвания, питания, становища и предложения на граждани.    

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Кой иска да вземе думата? Давам 

думата на г-н Фильов, който е наш гост днес.  

 

Гн Фильов – председател на НЧ „Будител-1997“ с.Струмяни – Аз ще взема отношение 

по темата, която се коментира преди малко. През тези четири години от предходния 
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мандат, тъй като аз се занимавам с обществени работи и съм наясно знам за проблемите 

на багера. Вика се багера да работи на едно място в същото време му звънят от още пет 

места. Да, може да се наложи да прекъсне и да отиде на друго място, но при екстремна 

ситуация, когато нещо се е случило непредвидено. Същото важи и за камиончето, 

започнал си да го товариш и се почва тоя го търси, другия го търси. Не може всички да 

са стопани на тази техника. И когато я търсим да работим с нея трябва да я пазим. Аз 

знам най-добре багера колко пъти идва на ремонти. Отиде ли в горния район след 

месец работа отзад кофата му е цялата спукана. Започват се заварки и т.н.. Там където 

нещо не може да се свърши няма смисъл тази машина да се напъва. Кмета много добре 

знае колко пари съм се бръкнал за тези ремонти. Тези заварки и разни ремонти се 

правят при мен зад читалището и тази ел. енергия е за моя сметна, на читалището, 

затова съм в час с тези неща. Просто понякога някой неща се правят едва ли не на пук. 

Да кажем три пъти в годината имаме задушница ще трябва по един ден да отиде във 

всяко населено място за да се почистят гробищните паркове. Това примерно се знае и 

трябва да е приоритетно и тогава никой да не го закача, но всеки си звъни и си иска 

само за него да се свърши работа. Хора, не може така. Някой хора слагат прът в 

спиците на колелото, така не може да се работи. Трябва да има фактически 

разбирателство и поетапно да се работи. Иначе не става.  

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Значи сме на едно мнение.  

 

Гн Фильов – председател на НЧ „Будител-1997“ с.Струмяни – Аз затова казах, не може 

този ми е казал там, другия ми е казал на друго място. Само когато е нещо много 

спешно тогава се обаждаме на Секулов, на кмета да се свърши работа и пак се връща 

там.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Наистина има проблем, но пък ако го 

нямахме и този багер. Иначе е прав г-н Фильов. 

 

Гн Фильов – председател на НЧ „Будител-1997“ с.Струмяни – И друго нещо важно. 

Тъкмо тръгне нещо да работи, но айде да го отклоним, защото този е наш човек да му 

свършим работа. Ако работата е за 15-20 мин. да му се свърши, но да го държиш 

половин, цял ден и да се харчи гориво за сметка на общината аз съм против тези неща.  

 

Г-н Чиликов - Коалиция „ Продължаваме Промяната – И аз съм бил против, но това 

няма да свърши.  

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Кмете, фирмата за навеса кога да я доведем?  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Когато решите. Имате срок до Великден да 

сме го направили. Тази седмица обаче ще почивам, ако нямате нищо против.  За да 

няма дразга за багера искам да кажа. Винаги сме работили по начина, по който работим 

и сега. Пак казвам имаме достатъчно възможности в момента. Финансите никога няма 

да достигат, но в момента можем да си позволим някакви неща. Съсредоточете се върху 

тази философия, когато едно населено място има нужда от нещо не да заделяме просто 

едни пари някъде си и да чакаме да мине процедура. Казвате в Драката има събитие 

искаме да се довърши еди какво си. Илинденци има събитие казвате. Навсякъде правим 

и черкви, и навеси, и параклиси, но това са дребните неща, които минават през 

местните приходи. Имаме достатъчно проекти в момента, сигурно отиваме към 

двадесет. Това са пречиствателни станции, асфалтиране на пътища Цапарево-Гореме, 
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асфалтиране Струмяни-Илинденци главен пък го коментирахме, подпорната стена 

между  Струмяни и Илинденци и изправяне на този участък, физкултурния салон в 

училището в Микрево, читалището в Струмяни, изграждане на мост над Каменишка 

река. Другия месец трябва да дойде милион и осемстотин за Цапаревска река, но по 

стария проект както си е корекцията на реката с крайбрежни улици. Проектирането на 

моста в Илинденци и асфалтиране от здравната служба до училището. Ромския център 

в Микрево, който завършихме и имаме още едни пари от капиталовите, които са за 

доизграждане на стени за да решим проблеми с отводняване и отваряне на нов достъп 

от горната страна. Социалните проекти. Много са нещата, които в момента се движат. 

Осветлението на петте населени маста, сградата на общината. 

 

Г-жа Котева – зам.-кмет по хуманитарните дейности – Може ли да се включа и аз, 

понеже има още. Отделно имаме и квартал деветнадесет и парка в Микрево, там върви 

процедура. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Парка на Микрево там няма дофинансиране 

даваме от порядъка на 109 000 лв. по простата причина, че проекта е от преди 4-5 

години от МИГ със Симитли, който се забави незнам защо и парите почти се стопиха. 

Има достатъчно възможности за да има какво да кажете на хората. Тези неща не ги 

прави кмета, правите ги всички вие, прави ги цялата администрация. Имате ли 

въпроси?  

 

Не постъпиха такива. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Благодаря на всички Ви за 

присъствието, за изказванията! Поради изчерпване на дневния ред закривам петото 

извънредно  заседание на Общински съвет Струмяни в  10:55 часа.          

 

 

 

 

Протоколчик:…………………..                        Председател на ОбС:………………. 

         /Юлияна Трендафилова/                                             /Севделина Траянова/                     


